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Geacht raadslid 

 

Het subsidiebeleid wordt periodiek geëvalueerd en indien nodig aangepast. Het huidige  

subsidiebeleid is vastgesteld na de kerntakendiscussie. Daarbij heeft toen weloverwogen 

besluitvorming plaatsgevonden waarbij is bepaald dat het toen vastgestelde subsidiebeleid 

na vier jaar wordt geëvalueerd en wordt bezien of aanpassing/wijziging noodzakelijk of 

gewenst is. 

 

Om te kunnen beoordelen of, en zo ja in welke mate, aanpassing noodzakelijk is wordt 11 

februari een  informatiemarkt subsidiebeleid voor de raadsleden georganiseerd.  

Tijdens deze informatiemarkt wordt u geïnformeerd over het huidige beleid, de knelpunten 

daarin en eventueel nieuwe mogelijkheden voor subsidieverlening. U gaat in gesprek met 

ambtenaren én vertegenwoordigers van verenigingen. Op basis van deze input gaat de raad 

kaders stellen voor het nieuwe subsidiebeleid. De planning is dat dat zal plaatsvinden in een 

kader stellend debat op 25 februari 2019. Op basis daarvan wordt een concept beleid 

geschreven dat wordt voorgelegd aan het college. Na accordering wordt het geagendeerd 

voor een raadsvergadering geagendeerd als gesprek. Daarvoor worden alle verenigingen 

uitgenodigd die momenteel subsidie van ons ontvangen, alsook de verenigingen die 

voorafgaand aan de kerntakendiscussie subsidie ontvingen, maar daarna niet meer. 

Publicatie zal ook plaatsvinden in de KoggenNieuws. 

Het tijdpad is afhankelijk van de kaders die door u gesteld gaan worden en de mate waarin 

het huidige beleid moet worden aangepast.   

 

De opzet van deze avond is vergelijkbaar met de informatieavond die 8 oktober 2018 heeft 

plaatsgevonden met betrekking tot het gezondheidsbeleid, dus met statafels en 

gespreksrondes. Er is geen gespreksleiding. 

De statafels worden bemenst door een representatieve afvaardiging van allerlei 

verenigingen.   

De indeling is als volgt: 

Statafel 1: Een tafel voor de gemeente waar informatie kan worden verkregen 

over het huidige subsidiebeleid en mogelijkheden voor nieuw beleid. 

Statafel 2: Een drietal sportverenigingen (voetbal, tennis, gym) die momenteel 

nog subsidie ontvangen en bovendien informatie kunnen verstrekken 

over de recent uitgebrachte Nota Sport en Bewegen*. 

Statafel 3: Een drietal maatschappelijke organisaties die momenteel ook subsidie 

ontvangen (zonnebloemvereniging, EHBO-vereniging, Ouderenbond). 

Statafel 4: Een viertal verenigingen die onder het huidige subsidiebeleid geen 

subsidie meer ontvangen, maar voorafgaand aan de 

kerntakendiscussie wel subsidie ontvingen (toneelvereniging, koor, 

historische vereniging, wielerronde Obdam). 

Statafel 5:  Een drietal jeugdverenigingen die subsidie ontvangen.  

 

De verenigingen die worden uitgenodigd om een statafel te bemensen zijn een 

representatieve mix van de verschillende lokale organisaties, waarbij rekening is gehouden 

met een geografische verdeling over de diverse kernen. 
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* De Nota Sport en Bewegen is 14 januari 2019 aangeboden aan de wethouder sport. De 

nota is opgesteld door vertegenwoordigers van lokale sportverenigingen en is bedoeld om 

een handvat te zijn voor sportbeleid en subsidieverlening voor (sport)verenigingen.  

 

 

Ter informatie en ter voorbereiding op de informatiemarkt ontvangt u de volgende 

informatie in de vorm van bijlagen bij deze mail: 

- Informatie over het huidige subsidiebeleid. Daarbij wordt tevens aangegeven welke 

knelpunten bij de uitvoering daarvan worden ervaren.  

- Informatie over de Nota Sport en Bewegen* 

- Een overzicht van de op grond van het huidige subsidiebeleid te verstrekken 

subsidies. 

- Een memo dat u ondersteuning kan bieden bij de voorbereiding op de 

informatiemarkt en het kader stellend debat op 25 februari. 

Het programma van de avond is als volgt: 

 

Inloop 19.45 uur 

 

20.00 uur  

Opening door de burgemeester. 

 

20.00 uur – 21.00 uur 

Bezoek statafels  

De raadsleden verdelen zich over de vijf tafels. 

Aan iedere statafel wordt gedurende tien minuten informatie uitgewisseld. 

Na tien minuten klinkt een signaal en wordt gewisseld van tafel waardoor aan het 

eind van de bijeenkomst de raadsleden alle tafels hebben bezocht.   

 

 

21.00 uur – 21.30 uur 

Mogelijkheid tot verdieping in niet geregisseerd overleg . 
 

21.30 

Einde van bijeenkomst en dankwoord door de burgemeester. 

 

 

 

 


